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W odpowiedzi na zapytanie Pana Radnego z dnia 7 sierpnia 2018 r. zgłoszone na XXXVIII
Sesji Rady Miasta Lubartów w sprawie pozyskania mieszkań socjalnych informuję, że w związku z
zamiarem przystąpienia Gminy Miasto Lubartów do udziału w programie "Mieszkanie + " zakłada
się, że w ramach realizacji tej inwestycji Miasto zabezpieczy w nowopowstałym zasobie
mieszkaniowym lokale na potrzeby socjalne. Z analizy składanych wniosków o przyznanie
mieszkań socjalnych wynika, że liczba osób kwalifikująca się do otrzymania lokalu socjalnego z
roku na rok maleje. Można wnioskować, że zmieniają się potrzeby mieszkańców a tym samym
poprawia się ich sytuacja materialna.

W związku z powyższym przyznawanie mieszkań socjalnych oparte będzie na zapisach
zawartych w "Programie gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasto Lubartów na
lata 2018- 2022" oraz po weryfikacji aktualnych potrzeb w tym zakresie.


